
RADA GMINY
SŁUPIA (KONECKA)
woj. świętokrzyskie

I'rotokól Nr XXIX/20 17
Z sesji Rady Gminy SŁUPIA

odbytej w dniu 22 marea 2017 roku w Sali konferencyjnej UrLędu Gminy
w Słupi

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kuder otworzyła sesjt; o godz. 9°0 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 9
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób, stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - lista obecności radnych stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Skarbnik Gminy

Radca prawny

Dyrektor Szkoły Podstawowe w Pilczycy

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wólce

Dyrektor l Publicznego Gimnazjum w Słupi

Prezes Stowarzyszenia "Razem dla Mnina"

Robert Wiclgopolan

Dorota Basiak

Sylwester Zit;bicki

Wiesława Arwaj

Andrzej Rudziński

Krzysztof Koziński

Jolanta Rogowska

sołtysi, przewodniczący rad sołeckich, zgodnie z załączoną listą obecności.

Ad. pkt 2

Przewodnicząca Rady Gminy Przedstawiła nastt;pujący porządek obrad:

I. Otwarcie obrad, powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjt;cie protokołu Nr XXVII2017 z sesji odbytej w dniu 23 stycznia 2017 r. .

protokołu Nr XXVll/20 17 z sesji odbytej 26 stycznia 2017 i protokołu
XXV I1l/20 l 7 z dnia 3 lutego 2017 roku.

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) dostosowania sieci szkół podstawowych gimnazjów do nowcgo ustroju

szkolnego
b) wystąpienia z wnioskiem do Rady ministrów za pośrednictwem Wojewody

Świt;tokrzyskiego o zmiant; nazwy Gminy Słupia (Konecka) na nazwt;
Gmina Słupia Konecka

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia (Konecka) na lata
2017-2025,

d) dokonania zmian w budżecie gminy na 2017 rok,
e) udzielenia pomocy finansowej przez Gmint; Słupia (Konecka) lI1nym

jednostkom samorządu terytorialnego,



I) przyjt;cia programu opieki nad zwierzt;tami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Słupia (Konecka) na 20 ł 7 rok.

g) przyjt;cia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy
Słupia (Konecka)

h) określenia szczegółowego sposobu i zakres odbierania i zagospodarowania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczaną
przez właściciela opłatt;

i) uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materiałnej o charakterze
socjalnym dła uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Słupia (Konecka)

j) zmiany uchwały w sprawie przyjt;cia statutu sołectwa:
- Biały Ług - Słomiana
- Budzisław
- Czerwona Woła
- Czerwona Woła Kolonia
- Hucisko
- Mnin
- Olszówka
- Piaski
- Pijanów
- Pilczyca
- Radwanów Wieś
- Radwanów Kolonia
- Ruda Pilczycka
- Rytlów
- Skąpe
- Słupia
- Wólka
- Zaostrów

5. Infonnacja Wójta o pracy mit;dzy sesjami.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
8. Sprawy różne
9. Zamknit;cie obrad XXIX sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 3

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXVI120ł 7 z sesji odbytej 23 stycznia
2017 roku. Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie przyjt;la protokół.

Nikt nie wnosi I zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXVIII2017 z sesji odbytej 26 stycznia
2017 roku. Rada Gminy w obecności 9 radnychjednomyśłnie przyjt;ła protokół.

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXVIII/2017 z sesji odbytej 3 lutego 2017
roku. Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie przyjt;ła protokół.



Ad. pkt 4a a)

Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego
ustroju szkolnego (treść w załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.

Nast~pnie odczytano opini~ Kuratora Oświaty oraz związków zawodowych nauczycieli:
Zarząd regionu Świt;tokrzyskiego NSZZ "Solidarność" Delegatura w Końskich, Związek
Nauczycielstwa Polskiego Zarząd oddziału w Słupi.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjt;ła uchwałt; Nr XXIX/191/2017 w
sprawie dostosowania sieci szkól podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego,
treść której stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 4b

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Rady ministrów za pośrednictwem
Wojewody Świt;tokrzyskiego o zmian~ nazwy Gminy Słupia (Konecka) na nazwt; Gmina
Słupia Konecka (tre.\:ć'" załqczeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminv.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjt;ła uchwalę Nr XXIX/In/2017 w
sprawie wystąpienia z wnioskiem do Rady ministrów za pośrednictwem Wojewody
Świętokrzyskiego o zmianę nazwy Gminy Slupia (Konecka) na nazwę Gmina Słupia
Konecka, treść któr~i stanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 4c

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Słupia (Konecka) na lata 2017-2025 (treść 11' załqczeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności r9 radnych jednomyślnie podjt;la uchwałę Nr XXIX/193/2017 w
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia (Konecka) na lata
2017-2025, tre.\:ćktórej stanoll'i załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 411

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmIan w budżecie b'l11111Y na 2017 rok (tre.\:ć 11'

załqczeniu) przestawiła Skarbnik D. Basiak.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady
Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

3



Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXIX/19-ł/2017 w
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2017 rok. treść s/ano"'i za/qcznik do
pr%ko/II.

Ad pkt-łe

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
przez Gminę Słupia (Konecka) inn)'lTI jednostkom samorządu terytorialnego (/rdć w

za/qczeniu).

Nikt z radnych me wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXIX1I95/2017 w
sprawie udzielenia pomocy finansowej prLez Gminę Słupia (Konecka) innym
jednostkom SamOrL'ldu terytorialnego, /rdć której s/anowi za/qcznik do pr%ko/u.

Ad. pkt-łf

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwien~ętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Słupia (Konecka) na 2017 rok (tre.i-ćw
za/qczeniu) przedstawiła M. Gwóźdź.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/I96/2017 w
sprawie prLyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapohiegania
bezdomności zwierL'lt na terenie Gminy Slupia (Koneeka) na 2017 rok. /re.i-ć której
s/ano"'i za/qcznik do pr%ko/II.

Ad. pkt-łg

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzYJTIaniaczystości i porządku na terenie
gminy Słupia (Konecka) (/re.i-ć". za/qczeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminv K.
Kuder.

Nikt z radnych me wnosił uwąg do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/197/20 17 w
sprawie prLyjęeia regulaminu utrLymania czystości i porz'ldku na terenie gminy Slupia
(Koneeka), /re.i-ćktórej s/anOll'i za/qcznik do pr%ko/u.

Ad. pkt-łh

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia
szczegółowego sposobu i zakres odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od
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właścicieli nieruchomości w zamian za uIszczaną pr.-:ez wlaściciela oplatę (trdć 11'

załączeniu).

Nikt z radnych me wnosi I uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod glosowanie.

Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/I98/2017 w
sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakres odbierania i zagospodarowania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszez:IIl:\ przez
wlaścieieła opłatę (trdć \\' załączeniu).

Ad. pkt 4i

Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Słupia (Konecka) (treść
\I' załączeniu) przedstawila Przewodniczaca Rady Gminy.

Nikt z radnych nie wnosil uwag do przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/l99/2017 w
sprawie uchwalenia regułaminu udziełania pomocy materialnej o charakterze socjałnym
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Słupia (Koneeka), treść stanowi załącznik
do protokolu.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy oglosila przerwę w obradach trwającą w go9dz.
10.20 - 10.40. Po prLerwie obrady wznowiono. Stan radnych uprawnionych do głosowania po
przerwie 9 osób.

Ad. pkt 4j

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/166/2017 w sprawie przyjęcia
statutu solectwa:- Bialy Lug - Słomiana (trdć \1' załqczeniu) przedstawi la Przewodniczaca
Radv Gminv.
Nikt nie wnosil uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod glosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXIX/200/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII166/2017 w sprawie przyjęcia statutu soleetwa:-
Biały Ług - Słomiana, tre.<:ćktórej stano\l'i załącznik do protokołu.

- Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwal y Nr XXVII/I6712017 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Budzislaw (tre.<:i'\I' załączeniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/20l/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/167/2017 w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa
Budzislaw, tre.<:"której stanml'i załqcznik do protokołu.
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- Projekt uchwały w sprawie ztniany uchvlaly Nr XXVII/168/2017 w sprawie przyj((cia
statutu Sołectwa Czerwona Wola (/rdć \I' ::a/qceniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady
Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/202/2017 w
sprawie zmiany uehwaly Nr XXVlI/168/2017 w sprawie prLyjęcia statutu Sołectwa
Czcn\'ona \Vola, /reść k/órej slanoll'i ::a/qc::nik do pr%ko/u.

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/ł 69/20ł 7 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Czerwona Wola Kolonia (/re.\:ć \I' ::a/qc::eniu) przedstawiła Przewodniczaca
Rady Gminv.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Pr.lCwodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/203/2017 w
sprawic zmiany uchwały Nr XXVlI/169/20ł 7 w sprawic prLyjęcia statutu Czem'ona
wola Kolonia, /reść k/órej s/anoll'i ::a/qc::nik do pr%ko/u.

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIlI170/20ł 7 w sprawie przyjęcia statutu
Sołectwa Hucisko (Irdć \I' ::a/qc::eniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przcwodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/204/2017 w
sprawic zmiany uchwały Nr XXVIII I70/201 7 w sprawie prLyjęcia statutu Sołectwa
Hucisko, /re.\:ć klórej slanoll'i ::a/qc::nik do pr%ko/u.

- Projekt uchwały w sprawie zmiany lIchwały Nr ;{''CVII/ł 71/20 17 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Mnin (/rdć \1' ::a/qc::eniu) przedstawiła Przewodniczaca Radv Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX1205120I7 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII171/2017 w sprawie p'-Lyjęcia st:ltutu Sołectwa
Mnin, /reść k/órej s/anoll'i ::a/qc::nik do proloko/1I.

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/I 72/20 17 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Olszówka (/re.\:ć \I' ::a/qc::eniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX1206/2017 w

sprawie zmiany uchwały Nr XXVIIII 72/201 7 w sprawie prLyjęcia statutu Sołectwa
Olszówka, IreH klórej s/anOll'i ::a/qc::nik do pr%ko/II.
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- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII I731201 7 w sprawi c przyjęcia
statutu Sołectwa Piaski (treść 11' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXłXl207/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/173/2017 w sprawie prLyjęcia statutu Solectwa
Piaski, treść której sranowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVIII174/2017 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Pijanów (tre.\:ć11' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod glosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXIX/208/2017 w
sprawie zmiany uehwaly Nr XXVII/I 74/201 7 w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa
Pijanów, tre.\:ćktórej stanowi załącznik do prorokołu.

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVIII I75/2017 w sprawie przyj«cia
statutu Sołectwa Pilczyca (rre.\:ćII' załączeniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nic wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobcc czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod glosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyśłnie podjęła uchwalę Nr XXIX/209/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/I 75/20 17 w sprawie prLyjęcia statutu Sołectwa
Pilczyea, treść której stanowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie zlniany uchwały Nr XXVH/176/2017 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Radwanów Wieś (tre.\:(:11' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Radv
Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie prLedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXIX/210/2017 w
sprawie zmiany uehwaly Nr XXVII/176/2017 w sprawie pn:yjęcia statutu Sołectwa
Radwan()w \Vieś, rreść k((,rej stanowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIl/ln/20l7 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Radwanów Kolonia (rre.\:ć11' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady
Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXIX/21 1/2017 w
sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/In/20I7 w sprawie prLyjęcia statutu Sołectwa
Radwanów Kolonia, treść ktl,rej stanowi załącznik do protokołu.
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- Projekt uchwały \v sprawie zlniany uchwały Nr XXVIl/178/2017 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Ruda Pilezycka (tre.5ć 11' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady
Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podj«ła uchwałę Nr XXIXł212/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/178/2017 w sprnwie pn:yjęcia statutu Sołectwa Ruda
Pilczycka, tre.5ćktór~j sianowi załącznik do protokołu .

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVll/l79/20l7 w sprawie przyj«cia
statutu Solectwa Rytlów (treśL' li' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyśłnie podj«la uchwałę Nr XXIX/213/2017 w
sprawie zmiany uchwal)' Nr XXVII/l7912017 w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa
Rytłów , trdć której .I'tW1llll'izałącznik do protokołu .

. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVll/ł 80/20 ł 7 w sprawie przyj«cia
statutu Sołectwa Skape (trdć 11' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca RadYGminy.
Nikt nic wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/214/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/180/2017 w sprawie przyjęcia statutu Solectw"
Sk,lPc, treH. której .I'tanoll'izałącznik do protokołu .

. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVll/ł8ł/20ł7 w sprawie przyj«cia
statutu Solectwa Słupia (trdć li' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod glosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyśłnie podj«ła uchwałę Nr XXIX/2IS/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/I81 /20 17 w sprawie przyjęcia statutu Sołcctw"
Słupi", trdć której stanO\ri załącznik do protokołu .

. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVll/ł 82/20 ł 7 w sprawie przyj«cia
statutu Sołectwa Wółka (trdL' li' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyśłnie podj«la uchwałę Nr XXIX1216/2017 w
sprawie zmi"ny uchwały Nr XXVII/182/2017 w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa
Wólka, trdć której stanowi załącznik do protokołu .

. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVll/ł 83/20 ł 7 w sprawie przyjęcia
statutu Sołectwa Zaostrów (treśL' li' załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca RadY Gminy.
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Nikt me wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 9 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXIX/217/2017 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/183/2017 w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa
Zaostrów, trdć której stanOll'i załącznik do protokołu.

Ad. pkt 5

Następnie Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami. Wyjaśnił, że trwa
uzupełnianie wniosków na oczyszczalnię ścieków i tennomodcmizację budynku SP w
Pilczycy i budynku Urzędu Gminy. Ogłoszony został przetarg na remont dróg gminnych z
dofinansowania Ministerstwa. Prace w terenie na chwiłę obecną czekają na poprawę
warunków atmosferycznych.

Ad. pkt 6,7

W punkcie interpełacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał:

Radny Z. Tkacz wnosił o wykopanie rowu w miejscowości Rytłów.
Wójt nadmienił, że trzeba czekać aż ziemia trochę wyschnie, bo w tych warunkach ciężko jest
kopać.
Przewodniczaca Rady Gminy wnosiła o notowanie wszełkich przypadków wypożyczania
sprzętu z Urzędu gminy aby nie dochodziło do zaginięć.
Radny J. Kaczmarek zgłosił do wycięcia lipę rosnącą przy pos. Sobczyka w Rytłowie.
Wójt wyjaśnił, że drzewo zostanie zgłoszone do wycięcia.
Radny W. Ociepka zgłosił, że między Rudą Pilczycką a Pilczycą powstało dzikie wysypisko
śmieci.
Przewodniczaca Rady Gminy K. Kuder również zgłosiła dzikie wysypisko między Piaskami a
Zaostrowiem.
Wójt wyjaśnił, że śmieci trzeba będzie uprzątnąć. ł żeby sytuacja nie powtarzała się w
przyszłości nałeżałoby zamontować w tych miejscach monitoring. Wszyscy mają umowy na
odbiór śmieci więc dziwi powstawanie takich wysypisk.
Radny J. Kaczmarek pytał czy odbyły się już rozmowy o przedłużeniu umów na dzierżawę
obwodów łowieckich oraz czy Wójt może się wypowiedzieć w tym temacie.
Wójt wyjaśnił, że w tych sprawach wypowiada się Starostwo Powiatowe.

Ad. pkt!!
W sprawach różnych głos zabrałi:
Przewodnicząca Rady Gminv odczytała pismo Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie
organizacji Targów Pracy w Końskich. Następnie poinfonnowała, że Gmina Słupia brała
udział w Forum Kobiet w Modłiszewicach, których tematem było "Zioło - pomysł na
biznes". Na spotkaniu tym brałi udział przedstawiciele gospodarstw rołnych specjalizujących
się w uprawie i przetwarzaniu ziół. Zachęciła zainteresowanych do odbycia szkolenia w
zakresie uprawy i zbieractwa ziół.

9



SołtyS wsi Olszówka Cz. Pijewski pytał jak przebiega procedura zgłaszania szkód
wyrządzonych przez dzików.
Wójt nadmienił, że do końca marca odstrzelonych zostal 70 sztuk według planów łowieckich.
Należy złożyć podanie na adres Koła łowieckiego. Następnie zbiera się Komisja, która
zajmuje się szacowaniem szkód.
Sołtys wsi Rytlów S. Steplowski pytał co zrobić, gdy przyznane odszkodowanie jest bardzo
małe.
Wójt wyjaśnił, że można się odwołać od tej decyzji.
Radca Prawny S. Ziebicki wyjaśnił, że można się odwołać do sądu o zapłatę. Należy wówczas
uiścić opłatę w wysokości 5% wartości przedmiotu sporu plus dodatkowo zapłacić za opinię
biegłego. Od wyroku sądu drugiej stronie przysługuje wówczas apelacja.
Wójt nadmienił, że można zorganizować spotkanie z przedstawicielami kół łowieckich.
Sołtys wsi Radwanów D. Tomska wnosiła o rozwiezienie kruszywa na drogi dojazdowe do
pól.
Wójt wyjaśnił, że jak tylko poprawią się warunki pogodowe.
Przewodnicząca Rady Sol. Z. Młynarska pytała czy są prowadzone prace w budynku w
Mninie przekazanym Fundacji?
Wójt wyjaśnił, że Fundacja złożyła dwa wnioski na dofinansowanie prac. Pierwszy z tych
wniosków nie został przyjęty, natomiast drugi jest aktualnie rozpatrywany. Zawiera on plan
budowy 30 mieszkań chronionych dla osób starszych i samotnych. Złożone zostały wnioski o
pozwolenie na budowę i przyłącze wodociągowe. Pracę mają zostać rozpoczęte wiosną.
Przewodniczaca Rady Sol. E. Kołodziejczyk pytała kto pełni w chwili obecnej stanowisko
Kierownika GOPS i dlaczego nie został jeszcze ogłoszony konkurs na Kierownika GOPS.
Wójt wyjaśnił, że Pani R. Cuper odeszła dosyć szybko. Konkurs zostanie wkrótce
przygotowany. W chwili obecnej Kierownika zastępuje Wójt Gminy.
Radny Z. Tkacz pytał Przewodniczącą Rady Gminy czy znane są przyczyny nieobecności tak
dużej liczby radnych.
Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśnił, że nikt nie zgłaszał powodu nieobecności.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodnicząca
Rądy Gminy zamknęła obrady XXIX sesji Rady Gminy o godzinie 1125.

Przewodniczył

PRZEWOI>NICZĄC\
I/~A YGMI;('Vlv t /4..mg /j:t'yna' lider

Protokół zawiera 10 stron.
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